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Referat: 

Ad. 1:  Meddelelser fra formanden 

a. Formanden for Balle vandværk, Jørgen Brygger, har henvendt sig og foreslået 

et møde mellem vandværkerne i området. Noget tyder på at der lægges op til 

et tættere samarbejde, herunder rørforbindelser, mellem de enkelte 

vandværker. 

Mødet er fastsat til 29.11.2023 kl. 19:00 og bestyrelsen er enig i at Harald, Claus, Doris og 

Lars deltager. 

b. Vedrørende BNBO er status den samme som sidste år. Forholdet til skovejer 
Jens Jørgen Tolstrup Hansen er derfor uafklaret. 
Kommunen har ingen opdateringer og henviser til ministeriet. 

c. Flere ejendomsmæglere har i forbindelse med salg af ejendomme undret sig 

over at vandværket kører med underskud. 

Årsagen til dette er måden regnskabet udarbejdes på, hvor der er en 

sammenhæng med opgørelsen af egenkapitalen. 

d. Formanden gør opmærksom på at vi skal fastlægge investeringsplan for de 

kommende år. 

Doris fremlægger forslag til investeringsplan. Planen gennemgås og godkendes 

af bestyrelsen. 

Ad. 2 Driftsrapport fra vandværket 

 Claus fortæller at Vandværket fortsat kører godt og leverer vand i en god kvalitet. 

 Vi har fået 2 nye forbrugere. Vi har på nuværende tidspunkt 940 forbrugere. 

 Defekte ventiler er udskiftet i enkelte brønde. 

 Der har floreret et rygte om at vandværket skulle levere gratis vand fra ”Branddammen” i 

Fuglslev. ”Dammen” ejes af kommunen. Vi indgik i et samarbejde hvor ”dammen” blev 

tømt. Dette viste at der IKKE var en forbindelse til Vandværkets installationer. 
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 Målinger har vist at den forurening, der findes i boring 3, ikke er steget. Måleresultaterne 

viser at vandkvaliteten er fortsat langt under grænseværdierne. 

 Kamstrup har fremsendt en orientering om et aflæsningssystem, der ikke længere 

opdateres.  

Harald mener ikke dette har indflydelse på det system vi anvender. 

 Grundfos har udfaset det overvågningssystem vi anvender, hvorfor der ikke længere er 

support på anlægget. 

Et tilbud på nyt system er skriftligt accepteret, men ikke leveret. 

Der rykkes for leverancen. 

 Der er leveret 12 målere til Kamstrup for kontrol. Afventer resultatet. 

 Det nye Nødstrømsanlæg er leveret, installeret og afprøvet. Anlægget starter automatisk. 

Ad. 3 Status for igangværende arbejder 

 Der er hjemtaget priser på eventuel leverance af en ny og større vandtank. 

 Det vurderes for øjeblikket om der er behov for et SRO-anlæg til vandværket og udskifte 

eksisterende trykpumper til 4 frekvensstyrede pumper. 

Eksisterende pumper fra Grundfos er forældede og det vil være meget svært at få 

reservedele. 

Der foregår en dialog med Grundfos. 

En eventuel beslutning på dette punkt skal godkendes på en generalforsamling. 

Ad. 4 Økonomisk status 

Anette fremlægger regnskabet pr. dags dato. 

Vi har lige nu et større overskud end budgetteret. Dette skyldes blandt andet: 

 Prisen på el er blevet billigere end budgetteret. 

 Elværket blev ca. 50.000,- kr. billigere end budgetteret. 

 Vi har fastlåst penge i banken i ½ år. Det er penge, der først skulle bruges på et 

senere tidspunkt. Dette har givet et afkast på grund af højere rente. 

Det besluttes at vi igen fastlåser et beløb i banken i en periode på ½ år af hensyn til et forhøjet 

renteudbytte. Perioden er sammenholdt med investeringsplanen for 2024. 

Vandværkets økonomi er fortsat god og robust i forhold til uforudsete udgifter. 

Doris fremlægger oplæg til takstblad for 2024. Dette godkendes af bestyrelsen. 

Ad. 5 Næste møde 

 Afholdes 10. februar i Birkehuset. 

Ad. 6  Eventuelt 

a. Da bestyrelsesarbejde er frivilligt og ulønnet beslutter bestyrelsen at medlemmer får en 

mindre gave ved runde fødselsdage samt en julekurv. 


